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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Közös erőfeszítéssel a biztonságos közlekedésért" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Csillag István miniszterhez .

Tisztelt Miniszter úr!

Ez év júniusában írásbeli kérdést fogalmaztam meg a Miniszter úr felé Szikáncs és
Hódmezővásárhely között ingázó iskolai autóbuszjárat törlését, valamint az ezt az intézkedést
kiváltó biztosítatlan vasúti átjárót illetően . A Hódmezővásárhely - Makó vasúti pályán és a
települést a főúttal összekötő út kereszteződésében nincs fénysorompós jelzőrendszer, a
kisdiákok átjárón való közlekedése veszélyes .
A Miniszter úr válaszában ígéretet tett arra, hogy megvizsgálják a kialakult helyzetet, a
finanszírozási lehetőségekkel együtt. Ismereteim szerint a szakhatóság álláspontja alapján
szükséges az átjáró átépítése is biztosítás kiépítése előtt . A helyzet mihamarabbi megnyugtató
megoldása végett Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város Önkormányzata hajlandó a
beruházás felmerülő költségeihez hozzájárulni egyharmad résszel, de a kivitelezés
maradéktalan megvalósításához mindenképpen szükséges a Minisztérium támogatása, a
támogatási keretek, lehetőségek felülvizsgálata és a célirányos segítségnyújtás, a MÁV Rt .
bevonásával .

K/6812 .

Írásbeli kérdés

Remélem és bízom abban, hogy a Miniszter úr Önkormányzatunk által felajánlott segítség
ismeretében mihamarabbi intézkedést tesz, és a szükséges fejlesztést közös erőfeszítések által
sikerül mielőbb megvalósítani .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem, a fentiek ismeretében szíveskedjék a finanszírozás lehetőségeit felülvizsgálni, az Ön
által említett vasúti átjáró fejlesztési programba a biztosítást mielőbb belefoglalni, valamint a
további konkrét lépésekről részletesen tájékoztatni .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . december 3 .
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